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El 22 d’octubre de 2020, a les 12.04 h, s’inicia la sessió de la Comissió d’Alumnat i 

Ocupabilitat de la UAB a través de la plataforma Microsoft Teams.  

 

Membres assistents: 

Albert Branchadell Gallo 

Jaume Farrés Vicén 

Carlos Martínez Lizama 

Màrius Martínez Muñoz, president 

Montserrat Masoliver Puig 

Judith Panadés Martí 

Montserrat Pi Llorens 

María José Recoder Sellarés 

Carlos Sánchez Lancis 

Vicenç Sellés Martínez 

 

Assisteixen a la reunió com a suport: 

Joaquim Bernabé Ródenas 

Marta Bertrán Tarrés 

Lluís Casas Duocastella 

Anna Cros Alavedra 

Cristina Fernández Córdoba 

Eva Miquel Valdés 

M. Teresa Paramio Nieto 

Maria Prats Ferret 

Olga Serradell Pumareda 

Francesc Xavier Such Martí 

Ana Valencia Veloso 

Gabriel Chancel Valente 

Susana Sánchez Ceba 

 

S’han excusat d’assistir a la sessió Maria Valdés, (...) 

Hi actua com a secretària (...). 
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Atesa la situació d’emergència sanitària causada per la COVID-19, aquesta sessió de 

la Comissió s’ha desenvolupat a distància d’acord amb el que disposa la Instrucció 

5/2020, sobre l’organització de reunions urgents a distància dels òrgans de govern 

col·legiats generals davant l’emergència sanitària decretada a causa del COVID-19, 

dictada pel secretari general en data 24 de març de 2020. 

D’altra banda, també s’ha tingut en compte el que regula l’article 6 del Decret llei 

8/2020, de 24 de març, de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de març, 

de mesures urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus 

sanitaris, de transparència, de transport públic i en matèria tributària i econòmica, i 

d’adopció d’altres mesures complementàries, mitjançant el qual es disposa que les 

universitats públiques podran dur a terme per videoconferència o per qualsevol altre 

suport digital les sessions dels òrgans de govern, i que tindran plena validesa jurídica 

sempre que s’asseguri la identitat dels membres o persones que els supleixin, la 

interactivitat i intercomunicació entre ells en temps real, i la disponibilitat dels mitjans 

durant la sessió, encara que en els seus estatuts no estigui prevista aquesta forma 

de reunió.  

 

Abans que el president iniciï la seva intervenció per tractar els punts de l’ordre del 

dia, s’adverteix als participants de la sessió que, d’acord amb l’article 13 del 

Reglament (UE) 2016/679, del Parlament Europeu i del Consell, de 27 d’abril de 

2016, relatiu a la protecció de les persones físiques pel que fa al tractament de dades 

personals i la lliure circulació d’aquestes dades (RGPD), en compliment de la missió 

d’interès públic que correspon a la Universitat, la reunió d’avui es fa per 

videoconferència i s’enregistra amb l’única finalitat de redactar l’acta, i que aquesta 

gravació queda custodiada per la secretària de la Comissió. 

El contingut de la reunió no es pot facilitar a terceres persones ni a altres destinataris, 

excepte a aquells òrgans, àrees, serveis, unitats administratives o personal de la UAB 

que n’hagin de tenir informació per al desenvolupament de les seves competències o 

les tasques pròpies del lloc de treball. Consegüentment, s’informa que està prohibit 

enregistrar i divulgar, totalment o parcialment, el contingut i la gravació d’aquesta 

sessió a tercers no autoritzats expressament.  

S’informa les persones assistents que poden exercir els drets que el RGPD reconeix 

als titulars de les dades personals, presentar reclamacions davant l’Autoritat Catalana 

de Protecció de Dades i fer les consultes pertinents al delegat de Protecció de Dades 

de la UAB. 

S’adverteix que si alguna de les persones assistents no vol ser gravada, un cop s’hagi 

identificat a l’efecte del quòrum, pot exercir el seu dret d’oposició i inhabilitar l’opció 

de vídeo. 

 

 

 

Ordre del dia  

 

 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió.  

 

2. Informe del president de la Comissió.  

 

3. Informe de la vicerectora d’Igualtat i d’Ocupabilitat. 

 

4. Aprovació de la convocatòria especial d’ajuts per a la cessió temporal 

d’equipament informàtic i de connectivitat durant el segon semestre del curs 2019-
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2020, a causa de la declaració de l’estat d’alarma, per afrontar la situació 

d’emergència sanitària de la COVID-19. 

4.1 Primera convocatòria. 

4.2 Segona convocatòria. 

 

5. Aprovació de la convocatòria especial d’ajuts per a la cessió temporal 

d’equipament informàtic i de connectivitat durant el primer semestre del curs 

2020-2021, a causa de la declaració de l’estat d’alarma, per afrontar la situació 

d’emergència sanitària de la COVID-19. 

 

6. Modificació de la convocatòria de les beques Santander-Progreso per a estudiants 

d’últim curs de grau a la UAB, curs 2020-2021. 

 

7. Avaluació del Pla tutorial, curs acadèmic 2019-2020. 

 

8. Aprovació de la convocatòria del 18è Premi Argó a treballs de recerca de batxillerat 

i a projectes de CFGS de 2021. 

 

9. Assumptes de tràmit. 

 

10. Torn obert de paraules.  

 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió  

 

La Comissió aprova, per assentiment, l’acta de la darrera sessió.  

 

2 i 3. Informe del president de la Comissió i informe de la vicerectora d’Igualtat i 

d’Ocupabilitat 

 

El president de la Comissió diu que ell farà l’informe dels temes d’alumnat i que M. 

Teresa Paramio, vicerectora d’Igualtat i d’Ocupabilitat, farà l’informe de tots els 

aspectes d’ocupabilitat. Comenta que aquesta és la darrera sessió que presidirà i en 

la qual també informa la vicerectora d’Igualtat, atès que ha començat el període 

electoral i la sessió següent ja la durà a terme la persona que ocupi el càrrec en 

aquestes matèries del proper equip de govern.  

Dit això, el president comença informant els membres de la Comissió sobre el 

seguiment de la vaga d’aquests darrers dos dies, convocada per la Coordinadora 

d’Assemblees de Facultat i el SEPC. Explica que s’ha fet una interlocució directa amb 

les coordinadores de la vaga per minimitzar els possibles moments de tensió al llarg 

del desenvolupament d’aquesta, i afegeix que globalment, fa una valoració positiva 

de com s’ha desenvolupat. Comenta els incidents que s’han documentat en aquestes 

jornades de vaga i els explica als membres de la Comissió. Informa que des del 

Rectorat van autoritzar l’ús de l’Hotel d’Entitats i la sala d’estudis de la plaça Cívica, 

i es van pactar uns horaris que els estudiants van respectar. També comenta on es 

poden trobar els índex de seguiment de la vaga, si bé encara hi falten unes dades 

que cal incorporar de seguiment del PAS i del professorat, perquè encara no s’hi han 

bolcat les dades de les aplicacions. Diu que, si bé no es pot fer un càlcul del seguiment 

de l’alumnat, atesa la situació irregular que estem vivint i l’absència de classes al 
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campus, sembla que aquest seguiment ha estat molt desigual. Comenta que el degà 

de la Facultat de Lletres, que habitualment és la facultat amb més seguiment de les 

vagues i on hi sol haver incidències, li ha comentat que pràcticament no n’hi havia 

hagut, perquè la major part de la docència s’havia fet en format no presencial i 

l’activitat presencial s’havia pogut dur a terme amb total normalitat. Informa que 

això no ha estat així a totes les facultats, que en algunes no s’ha pogut dur a terme 

cap de les activitats presencials planificades degut a la vaga i altres incidències no 

relacionades amb la vaga. Comenta que hi va haver alguna incidència d’obstrucció 

del trànsit i que a l’eix Nord es va produir alguna crema de neumàtics sense altres 

danys al mobiliari de la UAB, i per això la valoració de la vaga és prou positiva, en el 

sentit que no s’han alterat significament ni elements públics ni la docència presencial.  

En un altre ordre de coses, informa que divendres passat es va tancar la convocatòria 

perquè els estudiants poguessin demanar equipament de TIC per poder seguir la 

docència en format en línia, i passa la paraula a M. Teresa Paramio perquè expliqui 

a la Comissió què es va fer per resoldre les ajudes. La vicerectora d’Igualtat i 

d’Ocupabilitat pren la paraula i comenta que aquest punt s’explicarà més 

extensament quan es tractin els punts 4 i 5 de l’ordre del dia.  

Passa la paraula a Vicenç Sellés, cap del Servei d’Ocupabilitat, que explica la situació 

que hi ha pel que fa a la suspensió del conveni que la UAB tenia amb el CIC i el SOC 

per a l’impuls de l’ocupabilitat de les persones joves i graduades, de la qual ja es va 

informar els deganats en el seu moment. Informa que el Govern espanyol va decretar 

una retallada del 50% del pressupost destinat a les polítiques actives d’ocupació i 

que per això, i per un canvi en la direcció del Servei d’Ocupació de Catalunya, que 

va decidir suspendre el conveni. Diu que la Universitat va lluitar per la continuïtat del 

conveni però la resposta va ser negativa, i que aquest fet suposa que la Universitat 

deixi d’ingressar 350.000 euros, que es dedicaven a dur a terme 150 activitats 

d’orientació professional en els diferents centres i a la contractació de sis tècnics 

d’orientació professional, i que, així doncs, el Servei d’Ocupabilitat ha perdut set 

persones (els sis tècnics i una persona de suport) i s’han hagut de cancel·lar totes 

les activitats previstes tret de les que poden finançar els mateixos centres, això sense 

parlar de les eines i coneixements perduts per als usuaris del SOC, que els ajuden a 

la inserció en el món laboral. També comenta que des del SOC i juntament amb 

l’Equip de Govern s’ha fet un replantejament del Servei en nombre de persones però 

que, com que això no es pot fer, s’han transformat tres places administratives en 

places de tècnics d’orientació professional i s’ha demanat una dotació econòmica per 

al curs 2020-2021, i un cop estigui resolt s’intentarà mantenir el Servei i la formació 

en el marc de l’ocupació.  

Pren la paraula Montserrat Masoliver, vicegerent d’Ordenació Acadèmica, que informa 

sobre com han anat les PAU, les PAP i les matrícules dels estudiants de primer curs. 

Comenta que enguany ha estat molt complicat tot el procediment de les PAU ja que 

fins a començaments de juliol no es van consolidar les dates en què es durien a terme 

i va ser molt complicat d’organitzar. Diu que la valoració del desenvolupament de les 

proves ha estat molt positiva, tot i les dificultats que ha suposat; que van ser unes 

PAU molts nombroses i que van implicar un volum logístic molt important per 

assegurar tots els espais, si bé això va suposar que les PAU de setembre fossin menys 

nombroses. Pel que fa a les proves de més de 25 anys i de més de 45 anys, explica 

que van tenir més o menys el mateix volum de persones, i pel que fa a les PAP, les 

proves d’aptitud d’Educació Infantil i Primària també van tenir un volum més gran 

d’inscrits i les de Traducció van tenir més matriculats.  

Explica que, pel que fa als resultats de les PAU, va haver-hi més aprovats i això ha 

repercutit en un nombre de matrícules de primer accés a la Universitat molt més 
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elevat. Comenta que feia anys que la UAB no tenia unes xifres de matrícula de nou 

accés tan elevades i que, de fet, el nombre de places per als centres propis era de 

6.685 estudiants i a 30 de setembre, abans de fer la matrícula de nou accés del mes 

d’octubre, ja hi havia 7.020 matrícules. Explica que això, com s’ha dit, és degut al 

fet que més estudiants van aprovar el batxillerat, es van presentar a les PAU i les 

van superar, i que, d’altra banda, la DGU va demanar a les universitats que 

acceptessin més estudiants de nou accés i això ha fet que algunes facultats tinguin 

més gent de la que estava prevista, com per exemple la Facultat d’Economia i 

Empresa, que tenia 730 places i a la qual s’han matriculat 869 estudiants.  

Pren la paraula Joaquim Bernabé, director de l’Àrea d’Afers Acadèmics, que explica 

amb més detall la complexitat que hi ha hagut enguany en l’organització, el 

desenvolupament i la gestió de les PAU i les diferents PAP. Comenta que s’han hagut 

d’acumular en tres setmanes unes proves que habitualment es fan des del mes d’abril 

fins al mes de juliol i que, a més de l’increment d’estudiants que feien les proves, s’hi 

han afegit les mesures i el personal de seguretat per la situació sanitària sense que 

hi hagués cap incident. Vol posar en valor la feina feta per totes les persones que 

han treballat perquè les proves d’accés a la universitat es poguessin dur a terme amb 

èxit.  

Pren la paraula el president de la Comissió, que afegeix al seu informe notícies sobre 

la FMUAB, que tindrà lloc el dia 5 de novembre amb el lema «Cuidem-nos a la UAB» 

i que, d’acord amb la situació d’emergència sanitària, tindrà unes característiques 

diferents: es farà en format en línia, si bé s’intentarà mantenir el pregó i una actuació 

del Cor a la plaça Cívica de manera presencial i un concert a la Sala Teatre amb un 

aforament extremament limitat i que serà retransmès en línia, sempre que l’Àrea de 

Prevenció hi doni el vistiplau i la situació sanitària ho permeti.  

Informa que, amb motiu de la preocupació per la pandèmia i d’acord amb els degans 

de les diferents facultats, s’ha acordat que els dos becaris de la Unitat de Dinamització 

Comunitària de cada facultat facin d’«agents cívics» per explicar a la facultat les 

bones pràctiques de prevenció per tal que la gent no es relaxi amb les mesures de 

prevenció i seguretat necessàries durant aquesta pandèmica, i que faran tasques de 

sensibilització. Diu que són persones que ja han rebut una formació especialitzada 

des de l’Àrea de Prevenció.  

Passa la paraula a Ana Valencia, Cap de la Unitat de Dinamització Comunitària que 

facilita més detalls sobre com s’ha previst el desenvolupament de la celebració de la 

Festa Major de la UAB en línia, recorda que aquesta festa té el segell «Q de Festa!» 

de la Generalitat, que reconeix que aquesta festa inclou més aspectes i no 

simplement la vessant ludicofestiva, i diu que es mantindran els dos punts sobre 

pràctiques saludables que gestiona la FAS i un punt lila que gestiona l’Observatori 

per la Igualtat, si bé també seran en format en línia. Pel que fa als estudiants de 

pràctiques de la Unitat de Dinamització, concreta que faran dos recorreguts, d’uns 

cinquanta minuts cada un, per la facultat i sobretot per les zones informals de la 

facultat, perquè els estudiants se sensibilitzin i no es relaxin amb les mesures que 

cal seguir.  

El president de la Comissió passa la paraula al vicerector Carlos Sánchez, Vicerector 

de Relacions Institucionals i de cultura, que informa que el passat 7 d’octubre es va 

fer l’acte de cloenda dels campionats esportius universitaris i se n’ha fet el traspàs a 

la Universitat de Girona. Diu que estan contents perquè malgrat la pandèmia s’han 

pogut fer el 80 % dels campionats i perquè la UAB hi ha quedat en els primers llocs, 

i per això vol felicitar a tots els participants.  
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S’obre un torn de paraules entre els membres de la Comissió, que pregunten com els 

estudiants de pràctiques de la Unitat de Dinamització duran a terme la nova tasca 

encomanada. Ana Valencia comenta que inicialment es tractarà de fer un recull de 

les pràctiques que es produeixen entre els estudiants per fer campanyes específiques 

concretes.  

Pren la paraula María José Recoder, degana de la facultat de Ciències de la 

Comunicació que sol·licita que consti expressament en acta la seva intervenció i 

manifesta el seu malestar amb el que ha dit el vicerector en relació amb el seguiment 

de la vaga dels dies 20 i 21. Diu que està en desacord amb l’opinió que la vaga es va 

dur a terme sense gaire incidents, perquè hi ha moltes facultats, com ara Ciències, 

Biociències, Veterinària i d’altres, que van patir les accions violentes dels piquets i 

que segur que no estan gens d’acord amb les manifestacions del vicerector. També 

comenta que hi va haver boicots a la plataforma Teams de moltes classes de les 

diferents facultats com una actuació més dels piquets de la vaga que impedia 

continuar les classes. En segon lloc, pregunta sobre la possibilitat de reprogramar els 

cursos que estava previst que dugués a terme el Servei d’Ocupabilitat a les facultats. 

Respecte al tema de les PAU agraeix a les facultats, i sobretot a la gent dels SLiPI i 

de les gestions acadèmiques, els seus esforços per fer possibles les proves. I després 

de felicitar el vicerector Sánchez pels resultats obtinguts en els campionats 

universitaris, expressa el seu descontent absolut sobre com s’està portant el tema 

dels becaris de participació, atès que les facultats no tenen ni veu ni vot en la tria 

d’aquests becaris i entén que haurien d’haver rebut amb anterioritat a aquesta sessió 

de la Comissió informació sobre les tasques que aquests becaris hauran de fer, la 

formació que rebran, etc., atès que la vicedegana de la seva facultat se n’ha 

assabentat perquè els mateixos becaris l’hi han comentat i no perquè se l’hagi 

informat des de la Unitat de Dinamització. Comenta que la seva facultat va ser 

pionera en la figura dels delegats de curs i mostra el seu descontent pel fet que hi 

hagi una recentralització dels delegats, ja que entén que els delegats han de reportar 

les novetats als seus degans i als seus representants i no a la Unitat de Dinamització. 

Posa de manifest que, si això continua així, la seva facultat deixarà de tenir aquests 

delegats de participació perquè no li serveixen de res. Demana que es replantegi el 

sistema d’informació perquè el considera deficient.  

Pren la paraula el president de la Comissió, que precisa alguna de les manifestacions 

de la degana atès que considera que no són certes i no s’ajusten a la realitat. 

Primerament, indica que tot el que s’està comentant avui, en relació ales “agents 

cívics” es va explicar en la reunió de degans. En segon lloc, en relació amb el que ha 

manifestat sobre els «agents cívics» i els becaris de participació, comenta que una 

cosa són els delegats de curs i l’altra els becaris de col·laboració de la Unitat de 

Dinamització Comunitària, que dinamitzen les eleccions a delegats de curs i duen a 

terme altres tasques dinamitzadores i que, per tant, tenen tasques totalment 

diferents. Diu que el que sí que és cert és que n’hi ha dos per facultat, perquè es 

procura que aquestes figures dinamitzadores pertanyin a la facultat on han de dur a 

terme les tasques de dinamització, i que ara, amb la situació d’emergència sanitària, 

s’ha pensat que poden fer aquesta tasca de sensibilització. Insisteix que una altra 

cosa són els representants o delegats de cada facultat. En relació amb el tema de la 

vaga, comenta que s’han exposat els incidents sobre els quals es té constància formal 

i que de la resta només n’han tingut constància de manera informal i per això ha 

preferit no comentar-ho, perquè no disposen de detalls contrastats o comunicats, 

cosa que no obsta perquè continuïn arribant comunicacions d’incidents derivats de la 

vaga. Ara bé, destaca que, si hi ha hagut incidents, aquests han sigut mínims, si es 

té una perspectiva dels darrers anys i de com han anat minvant o desapareixent els 

incidents  més greus i que és molt important com es gestionen i ser molt prudent per 
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evitar situacions d’escalada; que són situacions complicades i poc fàcils i, si no es 

gestionen bé, els conflictes dels estudiants fan un repunt i poden anar a pitjor.  

Pren la paraula Ana Valencia, que comenta que es poden millorar els canals de 

comunicació, si bé entén que és una pràctica habitual que siguin els mateixos 

estudiants becaris de la Unitat de Dinamització qui tinguin la interlocució amb els 

seus deganats, atès que són els representants de la Unitat de Dinamització a la 

facultat. També destaca que la selecció d’aquests becaris es fa de manera conjunta 

entre la facultat i la Unitat de Dinamització.  

El president de la Comissió passa la paraula a Jaume Farrés, degà de la Facultat de 

Biociències que respecte al seguiment de la vaga del dia 20 i 21 també vol manifestar 

que «no anem bé», perquè els estudiants que volen fer classe i hi tenen dret no tenen 

cap culpa que altres estudiants vulguin fer vaga, i que un estudiant que legítimament 

s’afegeix a una vaga no té dret a impedir l’assistència d’altres estudiants a classe, i 

que, per tant, tot el que sigui sabotejar les classes (sabotejant tecnològicament les 

classes a distància, entrant a les aules per les finestres per sabotejar les classes 

físiques, impedint l’accés a les classes, cridant amb els megàfons perquè no es pugui 

impartir la classe, coaccionant, generant enfrontaments que ratllen la violència, 

posant barricades, i més en sortides d’edificis que són sortides d’emergència, cosa 

que és una temeritat, etc.) a la llarga portarà molts problemes per a tots. Diu que no 

pot ser que uns senyors que són de seguretat i vigilància no facin res davant d’uns 

senyors que impedeixen l’accés i sortida en alguns edificis, per més que els bombers 

estiguin allà davant. Afegeix que faran un dossier amb totes les queixes de tot el 

professorat que ha tingut incidents al llarg de la jornada de vaga perquè el 

Vicerectorat en tingui coneixement.  

En relació amb el Servei d’Ocupabilitat, Jaume Farrés agraeix a Vicenç Sellés la 

informació i diu que aquesta situació li sap molt greu perquè els estudiants 

universitaris no s’ocupen sols i demana a l’actual equip i al proper equip que facin 

arribar als governants que els universitaris tenen dret a estar ocupats i a trobar la 

seva primera feina, i que desmuntar el sistema de cursos del Servei d’Ocupacióde 

Catalunya és una vergonya i un despropòsit.  

Finalment, en relació amb la preinscripció universitària, comenta que li consta que la 

Generalitat havia demanat a les universitats catalanes que agafessin uns quants 

alumnes més i que des de la UAB (rectora dixit) no es va acceptar incrementar el 

nombre d’estudiants de nou accés a la Universitat Autònoma de Barcelona, cosa que 

sembla contradir el que ha exposat la vicegerent. Es queixa que s’hagi incrementat 

en algunes titulacions fins a un 15 % el nombre d’estudiants, i encara més quan no 

caben als laboratoris, i sobretot ara que amb la situació de la COVID-19 s’han de 

limitar els aforaments de les classes. Diu que no hi tindrà cap inconvenient si 

s’incrementen també els recursos humans, materials i econòmics, però, si no, no pot 

acceptar un increment d’estudiants.  

Pren la paraula el president de la Comissió per comentar que entén el descontent 

amb els incidents succeïts durant la vaga però que, mirats amb perspectiva, els 

d’enguany no tenen res a veure amb els d’altres anys, i creu que adoptar altres 

metodologies en aquestes circumstàncies pot ser contraproduent per a la Universitat 

i pot fer escalar les accions del moviment estudiantil. Quant a fer barricades davant 

de portes d’emergència o tancar-les amb cadenes, explica que ja va contactar amb 

la representant del moviment estudiantil per posar-li de manifest que era intolerable, 

i més en facultats com la de Ciències, en què comporta un risc objectiu, i que la 

representant del moviment estudiantil se li va disculpar i va argumentar que, com 

que s’havien descentralitzar les accions del campus i tenien molta gent nova, no 



Pàgina 8 de 10 

 

havien pogut controlar aquests punts. Comenta que agrairà molt que li facin arribar 

el dossier, que l’analitzaran i que el faran arribar a on toqui i prendran les mesures 

que s’hagin de prendre.  

Finalment passa la paraula a Montserrat Masoliver que comenta que pel que fa a la 

preinscripció no es va dir que sí a tothom, sinó que va ser una acceptació de manera 

quirúrgica i en molts casos es va dir que no. Diu que aquest tema seria millor 

comentar-lo en la propera sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics, en què hi haurà 

un punt concret i específic i el fòrum de tots els degans.  

Es produeixen altres intervencions que reiteren i subscriuen la intervenció que ha fet 

Jaume Farrés tant en relació amb la vaga com amb els incidents produïts, i volen que 

consti el seu agraïment exprés al SOC perquè s’ha fet una molt bona feina i és una 

pèrdua lamentable. 

  

4. Aprovació de la convocatòria especial d’ajuts per a la cessió temporal d’equipament 

informàtic i de connectivitat durant el segon semestre del curs 2019-2020, a causa 

de la declaració de l’estat d’alarma, per afrontar la situació d’emergència sanitària de 

la COVID-19: 

4.1 Primera convocatòria 

4.2 Segona convocatòria 

 

El president de la Comissió explica que aquestes ajudes són per dotar de llapis de 

connexió a Internet (mòdems USB) els estudiants que no tinguin Internet i, en casos 

molt excepcionals, de tauletes i ordinadors per poder seguir la docència en línia. 

Remet a la documentació enviada als membres de la Comissió.  

La Comissió, per assentiment, acorda:  

Primer. Aprovar la convocatòria especial d’ajuts per a la cessió temporal 

d’equipament informàtic i de connectivitat durant el segon semestre del curs 

2019-2020, a causa de la declaració de l’estat d’alarma, per afrontar la 

situació d’emergència sanitària de la COVID-19. 

4.1. Primera convocatòria (document 1). 

4.2. Segona convocatòria (document 2). 

Segon. Encarregar al vicerector o vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat 

l’execució i el seguiment d’aquests acords. 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent competent en matèria 

d’alumnat, per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los 

efectius. 

 

 

5. Aprovació de la convocatòria especial d’ajuts per a la cessió temporal d’equipament 

informàtic i de connectivitat durant el primer semestre del curs 2020-2021, a causa 

de la declaració de l’estat d’alarma, per afrontar la situació d’emergència sanitària de 

la COVID-19 

 

El president de la Comissió explica que aquestes ajudes són per dotar de llapis de 

connexió a Internet (mòdems USB) els estudiants que no tinguin Internet i, en casos 
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molt excepcionals, de tauletes i ordinadors per poder seguir la docència en línia. 

Remet a la documentació enviada als membres de la Comissió.  

La Comissió, per assentiment, acorda:  

Primer. Aprovar la convocatòria especial d’ajuts per a la cessió temporal 

d’equipament informàtic i de connectivitat durant el primer semestre del 

curs 2020-2021, per afrontar la situació d’emergència sanitària de la COVID-

19 (document 3). 

Segon. Encarregar al vicerector o vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat 

l’execució i el seguiment d’aquests acords. 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent competent en matèria 

d’alumnat, per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los 

efectius. 

 

6. Modificació de la convocatòria de les beques Santander-Progreso per a estudiants 

d’últim curs de grau a la UAB, curs 2020-2021 

 
El president de la Comissió passa la paraula a Joaquim Bernabé, que comenta que 

aquesta convocatòria es va publicar el mes d’abril i ja es va deixar constància que el 

termini quedaria fixat pel Banco Santander, i tornant de les vacances d’estiu el Banco 

Santander va notificar que el termini havia de ser forçosament del 15 de setembre 

al 15 de novembre de 2020, i això ha obligat no només a modificar el termini 

inicialment previst sinó també altres condicions de les beques, com ara el fet que 

s’adressessin a estudiants del curs 2020-2021 (la qual cosa és impossible i, per tant, 

s’adressaran a estud¡ants del curs 2019-2020), així com la revisió de l’expedient 

acadèmic, que serà de l’expedient de 2019-2020.  

 
La Comissió, per assentiment, acorda:  

Primer. Aprovar la modificació de la convocatòria de beques Santander-

Progreso per a estudiants d’últim curs de grau de la UAB, curs 2020-2021, 

que forma part del programa d’ajuts a l’estudi de la Universitat Autònoma 

de Barcelona per al curs 2020-2021 (document 4). 

Segon. Encarregar al vicerector o vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat 

l’execució i el seguiment d’aquests acords.  

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent competent en matèria 

d’alumnat, per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los 

efectius. 

 

 

7. Avaluació del Pla tutorial, curs acadèmic 2019-2020 

 

El president de la Comissió comenta que no s’ha d’aprovar res i que es remet al 

document enviat als membres de la Comissió (document 5), i passa la paraula a 

Gabriel Chancel, que fa una petita explicació de com s’ha desenvolupat el Pla tutorial 

el curs 2019-2020. 

 

 
8. Aprovació de la convocatòria del 18è Premi Argó a treballs de recerca de batxillerat 

i a projectes de CFGS de 2021 
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El president de la Comissió passa la paraula a la vicegerent Montserrat Masoliver, 

que comenta que són premis per als estudiants de batxillerat que estan fent el treball 

de final d’estudis (de recerca) i per als estudiants que fan cicles formatius de grau 

superior, que és un premi que consisteix en matrícula gratuïta si es matriculen a la 

UAB, així com una tauleta tàctil, i remet a les bases enviades als membres.  

 
La Comissió, per assentiment, acorda:  

Primer. Aprovar les bases del 18è Premi Argó (document 6). 

Segon. Encarregar al vicerector o vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat 

l’execució i el seguiment d’aquests acords.  

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent competent en matèria 

d’estudiants, per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los 

efectius. 

 

9. Assumptes de tràmit 

 

No n’hi ha. 

 

 

10. Torn obert de paraules 

 

Pren la paraula Albert Branchadell, Degà de la Facultat e Tradució i Interpretació que 

pregunta sobre la recollida de dades del PAT i que comenta si es pot sincronitzar la 

recollida de dades de la facultat i la petició d’aquestes pel Rectorat. Pren la paraula 

Gabriel Chancel, que comenta que potser s’hauria de parlar més a dues bandes per 

ajustar la recollida i entrega de dades en aquest cas particular. 

Es produeixen moltes intervencions per agrair als membres de l’actual equip la feina 

feta.  

 

 

S’aixeca la sessió a les 13.57 h, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.  


